

Press Release

Council of Europe Press Division

Ref: 616b07

Tel: +33 (0)3 88 41 25 60

Fax: +33 (0)3 88 41 39 11

pressunit@coe.int

internet: www.coe.int/press



47 members

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Montenegro
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav Republic of Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom

European Day of Languages: 26 September 2007

Strasbourg, 25.09.2007 – "Language and language learning are essential to the promotion of the Council of Europe values of democracy and human rights," said Terry Davis, the Secretary General of the Council of Europe.

"Language skills help people to understand and respect each other, as well as talk and listen to each other", he added. "That is why the European Day of Languages on 26 September is so important"

The European Day of Languages, which was declared by the Council of Europe during the European Year of Languages in 2001, is celebrated annually with hundreds of events in member states.

The aim is to draw the public's attention to the linguistic wealth of Europe. The Day is also a reminder of the need to learn other languages so that we can better appreciate the value and benefits of our cultural diversity.

Information on the range of events planned for 26 September in Council of Europe member states can be found at the following website www.coe.int/EDL.

Journée européenne des Langues: 26 septembre 2007

Strasbourg, 25.09.2007 – « Les langues et l'apprentissage des langues sont essentiels pour la promotion des valeurs du Conseil de l'Europe en matière de démocratie et de droits de l'homme » a dit Terry Davis, le Secrétaire Général du Conseil de l'Europe.

« Les compétences en langues permettent aux gens de se comprendre et de se respecter mutuellement, mais aussi de parler aux autres et de les écouter », a-t-il ajouté. « C'est pourquoi la Journée européenne des Langues le 26 septembre revêt une telle importance ».

Déclarée par le Conseil de l'Europe durant l'Année européenne des Langues en 2001, la Journée européenne des Langues est célébrée chaque année à travers des centaines d'événements dans les Etats membres.

L'objectif est d'attirer l'attention du public sur la richesse linguistique de l'Europe. La Journée rappelle également la nécessité d'apprendre d'autres langues afin de nous permettre de mieux apprécier la valeur et les bénéfices de notre diversité culturelle.

Le site Internet www.coe.int/jel fournit des informations sur la série d'événements planifiés pour le 26 septembre dans les Etats membres du Conseil de l'Europe.

To receive our press releases by e-mail, contact : Council.of.Europe.Press@coe.int

A political organisation set up in 1949, the Council of Europe works to promote democracy and human rights continent-wide. It also develops common responses to social, cultural and legal challenges in its 47 member states.